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Funktionshinderrådets möte  
den 11 september 2017, nr 7 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande   

Lars Jonsson  

Carita Mandelin 

HSO1 

HSO 

HSO 

Jaan Kaur DHR2 

Blazena Westerlund, vice ordförande  

Lena Nisula Wester  

 

 

 

Förhinder 

Annika Nyström Karlsson 

 

HSO 

SRF3 

 

 

 

 

HSO 

 

 

Tjänstemän 

 

Per-Ove Mattsson 

Wiveca Eklund 

Avdelningschef 

Verksamhetscontroller 

             

 

 

Sekreterare     

 

 

    

 

Ordförande Ledamot 

 

 

 

 

 

 

 

____________________________ 
1 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
3 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
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Justerarnas signaturer 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Blazena Westerlund                  

utsågs att justera protokollet den 14 september 2017.  

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 14 augusti 2017 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst  : Biståndsenheten för LSS 

Två biståndshandläggare från enheten för funktionsnedsatta LSS  

kom för att informera rådet om hur en DUR utredning går till. 

Materialet finns som bilaga 1. 

    

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 24 augusti 

2017 

 

Ärende nr 2 : Fallskyddsmattor av gummi i parklekar 

Rådet stödjer förvaltningens förslag och att mattorna verkligen 

byts ut om de går sönder. 

 

Ärende nr 3 : Bygg en folkhälsopark enligt Albymodellen på 

Farstaängen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8 : Barns delaktighet och rätt att komma till tals i 

handläggning av LSS-insatser 

Rådet hade frågor angående utvecklingsområdena som 

inspektörerna skrivit i sin rapport och förvaltningen förtydligade.  

 

Ärende nr 13 : Program för lika rättigheter och möjligheter 

oavsett sexuell läggning, könsidentitet eller könsuttryck 2018-

2022 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 14 : Program för ett jämställt Stockholm 2018-2022 

Rådet påpekade att rubriken kvinnors våld mot män fattas i 

rapporten. 

 

Ärende nr 15 :Program för barnets rättigheter och inflytande i 

Stockholms stad 2018-2022 

 Rådet tycker det är viktigt att barn har rättigheter och att 

barnkonventionen följs. 

 

Ärende nr 17 : Riktlinjer för idéburet offentligt partnerskap 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18 : Motion M om en stadsdelsreform 

Rådet anser att det blir komplext och väldigt stora områden om 

de slår ihop så många stadsdelar. Rådet stödjer också 

förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 21 : Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 2 år 2017 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 22 : Socialtjänstrapport 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 23 : Uppföljning av stadens lex Sarah-rapportering år 

2016 

Rådet hade inga synpunkter 

 

Ärende nr 24: Årsrapport personligt ombud 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Förvaltningen diskuterade med rådet angående planeringen runt 

verksamhetsplanen 2018. Datum sattes till den 30 oktober. Den 

24 november är rådets ordförande samt vice ordförande med på 

planeringen av verksamhetsplan 2018 med nämnden. 
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Balanslistan uppdaterades,  se bilaga 2  

 

§ 7 Rapporter 

Rådet har fått en fråga från pensionärsrådet angående mattcurling 

och om rådet vill vara med och stödja detta. Rådet anser att de 

fått frågan alldeles för sent i processen för att sätta sig in i denna 

fråga. Rådet förutsätter också att om det blir mattcurling i 

Farstaområdet så blir det även tillgängligt för funktionsnedsatta. 

Besöket på Nybygget blev inställt på grund av regn men rådet gör 

ett besök vid ett senare tillfälle. 

 

§ 8 Tillgänglighetsvandringen 

Rådet vill tacka för inbjudan till tillgänglighetsvandringen den 21 

augusti av nämnden. Det var en mycket bra övning och alla fick 

prova på att köra rullstol, gå med vit käpp, bära förtäckta 

glasögon samt lyssna på hur det kan vara för den som har en 

hörselskada. 

Vid nästa möte i oktober tas frågan upp igen och rådet får ta del 

av rapporten från vandringen. 

 

 § 9 Övriga frågor 

S:t Julianpriset, det är dags för nominering. Rådet hade inga 

förslag. 

När det gäller konferenslokalen på plan 4, Storforsplan 36 så är 

det dålig tillgänglighet, hörselslingorna saknas eller är trasiga 

Möblerna i rummet utanför sammanträdeslokalerna är mycket 

låga och saknar armstöd. Det borde ses över. 

 

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls den 9 oktober 

 

§ 11 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet  


